訂購人姓名 Customer Name :	電話 Contact No :
電郵 Email :	訂購日期 Order Date :
地址 Address :	

# THE DRAGON FOUNDATION COMMEMORATIVE TOURBILLON PRE-ORDER 2024 龍年紀念版 2025 銀禧紀念版 2025 Silver Jubilee Version 2024 Year of the Dragon Version 零售價: 零售價: HK\$28,800 HK\$28,000 機芯刻字(選填) \*中文字(最多5個); 英文字(連空格最多10個) 機芯刻字(邏填) \*中文字(最多5個); 英文字(連空格最多10個) Text Engraving (Optional) \*Chinese text (max. 5 characters); English text (max. 10 characters, including spacing) Text Engraving (Optional) \*Chinese text (max. 5 characters); English text (max. 10 characters, including spacing)

總金額Total Amount:

查詢 Enquiries:

萬希泉鐘錶有限公司:

Ms Ivy Kung + 852 2976 0108

Memorigin's Showroom location

Phase 1, Chai Wan, Hong Kong

香港柴灣永泰道60號柴灣工業城第一期8樓803-804室

Unit 804, 60 Wing Tai Road, Chai Wan Industrial City

陀飛輪保修政策:萬希泉腕表提供從購買日期起計算,為期24個月的國際保修服務。若到萬希泉網站「延長保修」的頁 面註冊,可額外增加12個月的質量保証服務

Memorigin Tourbillon Warranty Policy: Memorigin tourbillons come with a 24-month international warranty service, starting from the date of purchase. By registering on the "Extended Warranty" page of Memorigin's official website, an additional 12 months of warranty service can be extended.

#### 送貨方法 Delivery methods:

- 1. 香港地區客人可到萬希泉展覽廳取貨 Within Hong Kong self collection at Memorigin's Showroom
- 2. 海外地區客人可安排Fedex送貨 (客人需自行承擔運費、稅務及運送風險) FedEx delivery can be arranged for overseas regions (customers are responsible for shipping fees, taxes, and shipping risks).

#### 付款方式 Payment Methods\*:

□ 支票 Cheque 支付公司 Payable to:萬希泉鐘錄有限公司 (Memorigin Watch Company Limited)

□ 港幣戶口 Bank Transfer (HKD): 中國銀行(香港)萬希泉鐘錶有限公司01272000025827

Bank of China 012-720-00025827 (Memorigin Watch Company Limited)

\*請填妥表格後連同劃線支票,註明訂購人姓名、地址及聯絡電話,寄至香港柴灣永泰道60號柴灣工業城第一期8樓 803-804 室收或電郵訂購表格和銀行入數紙到mcs@memorigin.com。

\*Please fill in the form and send it together with a crossed cheque, stating the name, address, and contact number of the

Unit 803-804, 60 Wing Tai Road, Chai Wan Industrial City Phase 1, Chai Wan, Hong Kong. Alternatively, you can email the order form and bank deposit slip to mcs@memorigin.com.

如有任何問題,歡迎致電萬希泉 Ms. Ivy Kung 查詢 (電話+852 2976 0108) 。 If you have any questions, please feel free to contact Ms. Ivy Kung at Memorigin staff (phone: +852 2976 0108).

萬希泉鐘錶有限公司 Memorigin Watch Company Limited







龍傳基金紀念陀飛輪 The Dragon Foundation Commemorative Tourbillon

## 龍傳基金

專為培育全球華裔青年而設的「龍傳基金」,在香港特別行政區政府民政事務局、民政事務總署及香港青年協會的攜手努力下,於二零零零年在港正式成立,並註冊為非牟利慈善機構。龍傳基金的宗旨為:聯繫全球華裔青年、鼓勵創新參與精神、發揚中華文化、促進世界共融。

#### The Dragon Foundation

The Dragon Foundation was set up in Hong Kong by the Home Affairs Bureau, Home Affairs Department of the Hong Kong Special Administrative Region Government and The Hong Kong Federation of Youth Groups in 2000. The Dragon Foundation was established as a non-profit, charitable organisation with a long-term commitment to nurturing young people of Chinese origin worldwide as leaders of tomorrow. Young Chinese leaders from around the world are provided with opportunities to meet, explore topical global issues and exchange ideas, thereby building a network among themselves.









## 萬希泉

萬希泉為香港首個專門設計及製作陀飛輪之手表品牌。以東方雕刻設計配合西方鐘表頂尖工藝,製作出糅合中西文化、具香港特色的陀飛輪腕表。採用自主研發機芯,生產過程經嚴格監控,工藝及品質得到一眾國際專業人士認同。產品均採用來自世界各地之高品質用料,由一個微小部件、到組裝整隻成表、都經過精心鋪排。

### Memorigin

Memorigin is the first Hong Kong brand which only produces Tourbillon. The marvelous oriental sculpture merging with western top art of watchmaking creates a Tourbillon watch which has strong Hong Kong cultural character and is a blend of oriental and western cultures. Memorigin uses its in-house movement with its production process strictly controlled so that craftsmanship and quality are sanctioned by international professionals. All Memorigin watches are used with high quality materials from different countries; it has been arranged meticulously from a small part to the complete watch.



# 2025 銀禧紀念版

2025 Silver Jubilee Version

港幣\$32,800 (銀禧優惠價港幣\$28,800)

HK\$3<del>2,800</del> (Special price of HK\$28,800 for Silver Jubilee)

2024 龍年紀念版 2024 Year of the Dragon Version

港幣\$28,000 HK\$28,000

表殼Case: 精鋼表殼 Stainless steel case

手表直徑:約43毫米 Watch Diameter: approx. 43mm 手表厚度:約13.5毫米 Watch thickness: approx.13.5mm

雙面藍寶石玻璃 Both sides sapphire crystal 手表防水:5ATM Water resistance: 5ATM

機芯Movement: 飛行陀飛輪 Flying Tourbillon

193件組件及27顆寶石軸承 193 pieces of subassembly module and 27 jewels

振頻: 28800次/每小時 Frequency: 28800 oscillations/hour

雙發條動力驅動 Twin mainspring barrel

功能Features: 能量顯示功能 Power reserve indicator

星辰盤功能 Day/Night indicator

80小時動力儲存 80 hours power reserve

6時位陀飛輪每轉一圈60秒 The tourbillon located at 6 o'clock rotate at a speed of 60s for one circle

手動上鏈裝置 Manual-winding mechanism

表盤Dial: 龍主題鏤空表盤 Dragon-themed skeleton dial

夜光指針 Luminous dauphine hands

表帶Strap: 鱷魚皮表帶/精鋼表帶 Alligator strap/Metal Strap